

**UNDER THE MANITOBA
FISHERY REGULATIONS, 1987**

**COMMERCIAL FISHING
SEASON VARIANCE**

CFSV – 2025/06

Pursuant to the authority vested in me under Section 4 of the Manitoba Fishery Regulations, 1987 C.R.C. 1987, c. 509, I hereby authorize and declare the following:

That Item 4 of Schedule XV of the Manitoba Fishery Regulations, 1987 and all commercial fishing licences now issued to commercial fishers for the 2025-2026 fishing season on Lake Manitoba are varied as follows:

1. The table as set forth in Commercial Fishing Season Variance – 2025/1 for Part III – Lake Manitoba is rescinded and the table identified as Appendix 1 of this variance is substituted.

Dated at Winnipeg, Manitoba this day of 27 March 2026.

Original signed by Erin Dunbar

Erin Dunbar
Director of Fisheries

**RÈGLEMENT DE PÊCHE DU
MANITOBA DE 1987**

**MODIFICATION DE LA SAISON
DE PÊCHE COMMERCIALE**

MSPC – 2025/06

Conformément aux pouvoirs que me confèrent l'article 4 du Règlement de pêche du Manitoba de 1987, c. 509 de la C.R.C. de 1987, j'autorise et j'édicte ce qui suit :

L'article 4 de l'annexe XV du Règlement de pêche du Manitoba de 1987 et les permis de pêche commerciale délivrés aux pêcheurs commerciaux pour la saison de pêche de 2025-2026 dans le lac Manitoba sont modifiés comme suit :

1. Le tableau prévu à la Modification de la saison de pêche commerciale — 2025/1 pour le lac Manitoba (Partie III) est remplacé par le tableau figurant à l'annexe 1 de la présente modification.

Fait à Winnipeg, au Manitoba, le 27 mars 2026.

Original signé par Erin Dunbar

Erin Dunbar
La directrice des pêches

Appendix 1:

	COLUMN I	COLUMN II	COLUMN III	COLUMN IV	COLUMN V
Item No.	Waters of Manitoba	Species	Closed Time	Mesh size, Extension, Measure (mm)	Round Weight Quota (Kilograms in the Aggregate)
1.1	Lake Manitoba	1) Walleye and Sauger	1) March 29 to when ice makes on or after Nov. 1	1) Not less than 95 (3 ¾") up to a maximum of 127 (5")	1) 907,200 kg

Annexe 1 :

	COLONNE I	COLONNE II	COLONNE III	COLONNE IV	COLONNE V
Art.	Eaux du Manitoba	Espèces	Période de Fermeture	Dimension des mailles (étirées) (mm)	Contingent arrondi (kg, en tout)
1.1	Lac Manitoba	1) Doré jaune et doré noir	1) Du 29 mars jusqu'à la prise des glaces le 1 ^{er} novembre ou après	1) Au moins 95 (3 ¼ po.) et au plus 127 (5 po.)	1) 907 200 kg